

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

INF/45
5 April 1957
General distribution

DERESTRICTION OF DOCUMENTS

Derestriction on 15 February and 31 March 1957

It was announced in INF/40 and INF/43 that certain documents issued during the Eleventh Session and between 1 July and 31 December 1956 would be derestricted on 15 February 1957 and 31 March 1957 respectively, provided no requests to the contrary were received from contracting parties. In the absence of any such requests, the documents enumerated in INF/40 and INF/43 have been derestricted as from the dates mentioned.

It is to be noted, however, that document INF/40 excluded the following annexes from the documents to be derestricted on 15 February 1957:

The annex to L/581 - Working Party Report on Brazilian Tariff and Schedule
Annexes A to E
of L/588 - Consultations held at the Eleventh Session.

These documents will continue to be classified as restricted.

DOCUMENTS MIS A LA DISPOSITION DU PUBLIC

Tranches des 15 février et 31 mars 1957

Il a été annoncé, sous les cotes INF/40 et INF/43, que certains documents diffusés au cours de la onzième session et entre le 1er juillet et le 31 décembre 1956 seraient mis à la disposition du public, à compter des 15 février et 31 mars 1957 respectivement, si aucune partie contractante ne formulait d'objection. En l'absence de toute objection de cette nature, les documents dont la liste figure sous les cotes INF/40 et INF/43 ont été mis à la disposition du public aux dates sus-indiquées.

Il est à noter toutefois que le document INF/40 prévoyait une exception en ce qui concerne les annexes, ci-dessous indiquées, de documents faisant partie de la tranche du 15 février 1957:

Annexe au document L/581 - Rapport du groupe de travail du tarif et de la
Liste du Brésil

Annexes A à E
au document L/588 - Consultations ayant eu lieu au cours de la onzième
session.

Ces annexes ne sont donc pas mises à la disposition du public.